
Protokół Nr LXVII/2024
z sesji Rady Miejskiej w Ziębicach,

która odbyła się dnia 29 lutego 2024 r.,
 w Sali Konferencyjnej Ratusza Miejskiego

Godzina rozpoczęcia: 14:06

Godzina zakończenia: 15:54

Obecni radni: 15

Nieobecni radni: 0

W sesji uczestniczyli:

- Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz,

- Skarbnik Gminy M. Grzesik, 

- Radca Prawny M. Pływacz,

- Dyrektor GCEiS A. Regner,

- Sekretarz Gminy R. Śledź,

- Naczelnik WB B. Miszczycha,

- trener w klubie AKTAN J. Michalski,

- Radna MRM I kadencji S. Paszek, 

- Sołtysi

 

1. Otwarcie sesji.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Agata  Sobków  otworzyła  obrady  LXVII  sesji  Rady  Miejskiej

w Ziębicach i przywitała wszystkich przybyłych Radnych oraz gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Stwierdzono, że w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania

prawomocnych decyzji i uchwał.

3. Przyjecie porządku obrad.

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  A.  Sobków powiedziała,  że  wszyscy radni  otrzymali  porządek

obrad i zapoznali się z nim oraz spytała czy ktoś z obecnych wnosi uwagi lub zmiany.

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 



3. Przyjęcie porządku obrad.

4. Przyjęcie protokołów z LXI i LXVI Sesji Rady Miejskiej. 

5.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  nadania  Panu  Jerzemu  Michalskiemu  godności

Honorowego Obywatela Gminy Ziębice. 

6.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  skargi  z  dnia  13  lutego  2024  r.  na

działalność Burmistrza Ziębic.

7.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały w  sprawie  uchwalenia  zmiany  „Studium  uwarunkowań

i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Ziębice”  w  sąsiedztwie  ul.  Osińskiej

w Ziębicach.

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego we wschodniej części miasta Ziębice.

9.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia przez  Gminę Ziębice dotacji  na roboty

budowlane przy zabytku znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, usytuowanym na terenie

Gminy Ziębice.

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy

Ziębice.

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie na 2024 r.

12. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

13. Informacja Przewodniczącej Rady.

14. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

15. Zamknięcie sesji.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Sobków zapytała czy ktoś wnosi uwagi lub zmiany. 

Burmistrz Ziębic złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał ws.: 

*  realizacji  przez  Gminę  Ziębice  zadania  organizacji  publicznego  transportu  zbiorowego  na

międzygminnej linii komunikacyjnej na obszarze gmin Ziębice, Ciepłowody i Ząbkowice Śląskie. 

→ Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały ws. realizacji przez Gminę Ziębice zadania

organizacji publicznego transportu zbiorowego na międzygminnej linii komunikacyjnej na obszarze

gmin Ziębice, Ciepłowody i Ząbkowice Śląskie. 

 

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad. 



Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Sobków przedstawiła porządek po zmianach.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła zmieniony porządek obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z LXI i LXVI Sesji Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  A.  Sobków  powiedziała,  że  wszyscy  Radni  otrzymali  projekt

protokołów  i  mieli  czas  na  zapoznanie  się  z  nimi.  Przewodnicząca  poinformowała,  że  nikt

z Radnych nie wniósł uwag i zarządziła głosowanie.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła protokół nr LXI/2023.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła protokół nr LXVI/2024.

5.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  nadania  Panu  Jerzemu  Michalskiemu  godności

Honorowego Obywatela Gminy Ziębice. 

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor GCEiS A. Regner. 

Burmistrz również przedstawił kilka informacji na temat działalności p. J. Michalskiego.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę nr 635/VIII/2023 ws. nadania Panu 

Jerzemu Michalskiemu godności Honorowego Obywatela Gminy Ziębice. 

Panu J. Michalskiemu wręczono pamiątkową uchwałę oraz kwiaty, po czym podziękował za takie

wyróżnienie.

14:25 – przerwa, sesję opuścili p. A. Regner, p. J. Michalski 

14:38 – koniec przerwy 

6.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały w sprawie  rozpatrzenia  skargi  z  dnia  13  lutego  2024  r.  na

działalność Burmistrza Ziębic.

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji W. Lach.



Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę nr 636/VIII/2023 ws. rozpatrzenia

skargi z dnia 13 lutego 2024 r. na działalność Burmistrza Ziębic.

7.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  „Studium  uwarunkowań

i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Ziębice”  w  sąsiedztwie  ul.  Osińskiej

w Ziębicach.

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik WB B. Miszczycha.

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 637/VIII/2023 ws.  uchwalenia

zmiany  „Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  gminy

Ziębice” w sąsiedztwie ul. Osińskiej w Ziębicach.

8.  Rozpatrzenie  projektu uchwały  w sprawie przystąpienia  do sporządzenia  miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego we wschodniej części miasta Ziębice.

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik WB B. Miszczycha.

Burmistrz Ziębic przedstawił powody chęci podjęcia tej uchwały.

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę nr 638/VIII/2023 ws. przystąpienia

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego

we wschodniej części miasta Ziębice.

9.  Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie udzielenia przez  Gminę Ziębice  dotacji  na roboty

budowlane przy zabytku znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, usytuowanym na terenie

Gminy Ziębice.

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik WB B. Miszczycha.

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.



Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 639/VIII/2023 ws.  udzielenia

przez Gminę Ziębice dotacji na roboty budowlane przy zabytku znajdującym się w gminnej

ewidencji zabytków, usytuowanym na terenie Gminy Ziębice.

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy

Ziębice.

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik M. Grzesik i przedstawiła autopoprawkę.

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 640/VIII/2023 ws.  zmiany w

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ziębice.

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie na 2024 r.

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik M. Grzesik i przedstawiła autopoprawkę.

Radny W.  Ochał  zapytał  na  jakim etapie  jest  wykup  udziałów  ZWiK-u  od  pracowników oraz

o lokalizację działki 249/14.

Skarbnik odpowiedziała, że nie wykupiono jeszcze wszystkich udziałów.

W  sprawie  lokalizacji  działki  Burmistrz  odpowiedział,  że  jest  to  między  ul.  W.  Polskiego

a wejściem do hali (działka przejęta w drodze darowizny). 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę nr 641/VIII/2023 ws. wprowadzenia

zmian w budżecie na 2024 rok.

12. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie realizacji przez Gminę Ziębice zadania organizacji

publicznego  transportu  zbiorowego  na  międzygminnej  linii  komunikacyjnej  na  obszarze  gmin

Ziębice, Ciepłowody i Ząbkowice Śląskie. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz. 



Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła  uchwałę  nr 642/VIII/2023 ws.  realizacji

przez  Gminę  Ziębice  zadania  organizacji  publicznego  transportu  zbiorowego  na

międzygminnej  linii  komunikacyjnej  na  obszarze  gmin  Ziębice,  Ciepłowody  i  Ząbkowice

Śląskie. 

13. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Burmistrz omówił najważniejsze informacje. 

Radny W. Ochał zapytał o prace na ul. W. Polskiego, ul. Wałowej oraz ul. Kolejowej. Radny zapytał

także  czy  znany  jest  dokładny  termin  wypłaty  środków  z  ZIT  –  w  szczególności  tej  części

z dofinansowaniem do hali. 

Burmistrz  odpowiedział,  że  prace  na  ul.  W.  Polskiego  spowolniły,  ponieważ  firma  nie  może

realizować inwestycji, ze względu na trwającą procedurę uzgadniania przeniesienia światłowodów.

Opowiedział  również  w  skrócie  sytuację  na  ul.  Wałowej  i  ul.  Kolejowej-  przejęte  z  powiatu

i  przekazane  dokumentacje  nie  mają  odzwierciedlenia  w  rzeczywistości.  Wspomniał  także

o remoncie nawierzchni ul. Wałowej na odcinku drogi wojewódzkiej. W sprawie środków z ZIT

Burmistrz powiedział, że będzie trzeba złożyć wniosek i bardzo by chciał taki wniosek dotyczący

hali złożyć już w maju. 

14. Informacja Przewodniczącej Rady.

Przewodnicząca Rady Miejskiej  A. Sobków poinformowała o podjętych działaniach w przerwie

między sesjami.

15. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

Pan  T.  Zapotoczny  (mieszkaniec,  który  zgłosił  chęć  wypowiedzenia  się  zgodnie  ze  Statutem

Gminy) przedstawił  informacje ws.  podjętych kroków przez siebie  kroków ws.  przebudowy ul.

Wrocławskiej w Henrykowie. 

Radny W. Lach powiedział, że 2 lata temu pisano do Urzędu Marszałkowskiego i DSDiK w sprawie

przebudowy tej drogi, Gmina zrobiła już projekt na przebudowę chodnika i zapytał na jakim etapie

jest to zadanie.



Burmistrz odpowiedział, że złożono 3 wnioski do programu chodnikowego DSDiK, ponieważ to

droga wojewódzka, a jej przebudowa opierać się będzie o porozumienie. Niestety jedynie wniosek

o budowę chodnika w miejscowości Niedźwiednik otrzymał dofinansowanie. Burmistrz dodał, że

na spotkaniu w przyszłym tygodniu na pewno będzie rozmawiał ws. tych pozostałych chodników. 

Radny  W.  Ochał  poinformował  o  zakończonych  wyborach  do  Młodzieżowej  Rady  Miejskiej

w Ziębicach II Kadencji oraz o zaplanowanej I Sesji. 

 

Radny  M.  Jaźwiec  powiedział,  że  mieszkańcy  budynku  ul.  Kolejowej  (budynek  naprzeciwko

kościoła) zgłaszają,  że od kilku miesięcy wybijają im nieczystości zalewając piwnice i poprosił

o interwencję w tej sprawie. Kolejną sprawą jaką zgłosił Radny również dotyczącą ul. Kolejowej

jest informacja, że przy projektowaniu nowej infrastruktury sanitarnej zmniejszono średnicę rur o

połowę i czy to prawda i czy nie będzie to problemem w przyszłości?

Burmistrz odpowiedział, że zweryfikuje te informacje. 

Radny M. Kuriata podziękował Naczelnikowi WB za interwencję na przejeździe kolejowym na

ul.  Kolejowej  (załatanie  dziur).  Zwrócił  także  uwagę  lokalizację  marketów  blisko  drogi  bez

zabezpieczenia.

Burmistrz  odpowiedział,  że  inwestorzy  zawsze  realizują  swoje  inwestycje  po  tzw.  „minimum”

wymaganym przez prawo budowlane. 

16. Zamknięcie sesji. 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  A.  Sobków  zamknęła  obrady  LXVII  Sesji  Rady  Miejskiej

w Ziębicach.

Na tym protokół zakończono.

Nagranie audio stanowi integralną część protokołu.

Głosowania imienne stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Agata Sobków                                ...……………………….

Protokolant: Monika Mikosz                                                              ……..……………………


